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Ad dagsordenens punkt 5, Bestyrelsens forslag til kommende års medlemskontingent: 

Bestyrelsen foreslår kontingentet for 2016 fastsat til 1.200 kr. 

Der henvises til bestyrelsens beretning for 2014 med regnskabet og budgetter som 

underliggende bilag, hvor der redegøres for nødvendigheden af kontingentstigningen. 

 

Ad dagsordenens punkt 5, forslag fra bestyrelsen om tilføjelse til hjemmesiden om 

kontingentbetaling og gebyrer: 

Bestyrelsen foreslår hjemmesiden tilføjet en ”knap” der fører til oplysninger om 

kontingentet, om kontingentbetaling og rykkergebyrer samt andre gebyrer. 

Det foreslås samtidig, at kontingentbetaling kun kan ske via bankoverførsel til 

foreningens NemKonto. 

Forslaget er motiveret af et reelt behov for at præcisere reglerne for kontingentbetaling 

samt for at lette foreningens administration. 

 

Ad dagsordenens punkt 5, forslag fra bestyrelsen om emnebank for forslag til 

vedtægtsændringer: 

Bestyrelsen foreslår, at der oprettes en emnebank til forslag om vedtægtsændringer. 

Generalforsamlingen afgør, hvornår ”banken” skal tømmes med henblik på drøftelse og 

eventuel vedtagelse af indkomne forslag.  

Bestyrelsen foreslår som et udgangspunkt, at dette sker om to år. 

Forslaget er motiveret af, at bestyrelsen ønsker at skåne medlemmer og bestyrelse for 

det administrative besvær, der følger i kølvandet af drypvise drøftelser og eventuelle 

vedtagelser af forslag til ændringer af vedtægterne.  

Forslaget er samtidig motiveret af, at der forekommer at være et reelt behov for en 

bredere gennemgang af foreningens vedtægter. Forslaget vil medvirke til, at flere 

forslag kan behandles ad en omgang, og at det for foreningens medlemmer vil være 

forlods annonceret, at der skal behandles forslag til ændringer af vedtægterne.  

 

Bestyrelsen, marts 2015 


